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Pozdravljeni, 

Zadeva: Ustno svetniško vprašanje na podlagi 98. člena Poslovnika MOL – Realizacija ciljev 

velikega kohezijskega projekta »Odvajanje in čiščenje odpadne vode na območju vodonosnika 

Ljubljanskega polja« brez izgradnje kanala C0 za preprečitev vračanja že izplačanih EU sredstev 

Pozdravljeni, 

Upravna enota Ljubljana je dne 21.2.2025 izdala sklep št. 351-1721/2023-6224-612, s katerim prekinja 

postopek izdaje že 8. gradbenega dovoljenja za nevaren in nezakonit kanal C0. Gre sicer za napačno 

odločitev Upravne enote Ljubljana, saj bi morala, glede na vsa znana dejstva, dokončno zaustaviti 

postopek in zavreči vlogo Mestne občine Ljubljana. Ne glede na to, pa tudi ta odločitev Upravne enote 

Ljubljana o prekinitvi postopka dokazuje, kako nezakonito je bil pripravljen projekt in kako nezakonito 

so bili na vseh ravneh vodeni postopki za nevaren in protiustaven projekt. Hvala Bogu so množica 

strokovnjakov, lastnikov zemljišč, pogumnih in pokončnih občank in občanov, ki že dve leti protestirajo 

proti zastrupitvi pitne vode pred Magistratom in Upravno enoto Ljubljana, Vrhovno sodišče, Upravno 

sodišče ter sedaj tudi Upravna enota uspeli do sedaj ta nevaren projekt zaustaviti in preprečiti 

zastrupitev čiste pitne ter s tem ogrožanje življenja in zdravja več kot 400.000 ljudi, ki vsak dan pijejo to 

vodo. Mestna občina Ljubljana javno napoveduje pritožbo na sklep Upravne enote Ljubljana, v ozadju 

pa celo sili Ministrstvo za naravne vire in prostor v nezakonite upravne postopke oz. zlorabe postopkov, 

na kar se bodo borci za čisto pitno vodo ustrezno odzvali. V skrajni fazi, če bo potrebno, tudi tako, da 

bo velika množica ljudi s svojimi telesi branila čisto pitno na trasi kanala C0 in drugje, kjer bo potrebno. 

V Mestnem svetu sem že večkrat predlagal dogovor predstavnikov MOL, vlade in opozicije, kako brez 

izgradnje nezakonitega kanala C0 realizirati cilje velikega evropskega kohezijskega projekta in s tem 

preprečiti vračanje že počrpanih sredstev za ta projekt. Milijone EU sredstev, ki niso bila počrpana do 

konca leta 2023, je Zoran Janković že zapravil, predvsem ker ni do konca 2023 zgradil kanalizacije po 

ljubljanskih ulicah, čemur ni nihče nasprotoval. Zanima me, kdaj bo Zoran Janković pripravljen na 

dialog z opozicijo, da se uskladijo rešitve brez kanala C0 in prepreči še večja finančna škoda, kot jo s 

svojim nezakonitim, malomarnim in nestrokovnim izvajanjem velikega evropskega kohezijskega 

okoljskega projekta že povzročil? 
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